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Znak: OR. 0002.1.2024 

 

Protokół nr LXIV/2024 

z sesji Rady Powiatu Rawickiego odbytej w dniu 25 stycznia 2024 r. w godz. od 10:30 do 11:15. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Ceglarek Wiesław 
2. Drozdowski Ryszard   
3. Frąckowiak Katarzyna  
4. Gilewski Jacek  - nieobecny 
5. Heinze Marek  
6. Jagodziński Maciej  
7. Junory Karol 
8. Kołeczko Krzysztof    
9. Kośmider Grażyna 
10. Matysiak Paweł  - nieobecny   
11. Moryson Jakub 
12. Osiecki Radosław  - nieobecny  
13. Pawłowski Tadeusz  
14. Popielas Piotr 
15. Sidor Roman 
16. Sperzyński Adam 
17. Węcłaś Szymon  - nieobecny   

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-otworzył obrady mówiąc: „Otwieram LXIV sesję Rady 
Powiatu Rawickiego”. Powitał wszystkich obecnych uczestniczących w obradach. Stwierdził, że 
zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz quorum w posiedzeniu 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi 76% ustawowego składu Rady, tym samym zostaje 
spełniony wymóg zawarty w § 13 ust. 3 pkt 1 Statutu Powiatu Rawickiego, Rada jest władna 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. Następnie zapytał, czy radni wnoszą 
zastrzeżenia, co do trybu lub sposobu zwołania dzisiejszej sesji.  

Radni nie wnieśli zastrzeżeń, co do trybu i sposobu zwołania sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że porządek obrad Państwo radni otrzymali. 
Zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są pytania lub uwagi. 

Tadeusz Pawłowski Radny-wniósł o zdjęcie z porządku obrad pkt 15, o uzasadnieniu mówił na 
posiedzeniach komisji.  

Krzysztof Kołeczko Radny-poprosił aby Rada przegłosowała punkt 15 dotyczący Stanowiska.  
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Roman Sidor Przewodniczący Rady–w związku z wnioskiem Pana Radnego Tadeusza 
Pawłowskiego o wycofanie z porządku obrad punktu 15. Podjęcie Uchwały w sprawie 
Stanowiska dotyczącego reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 
poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie Powiatu Rawickiego 
poddał pod głosowanie przedmiotowy wniosek. Jednocześnie poinformował, że zgodnie z art. 
15 ust. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2022 r. poz. 
1526 z późn. zm.) rada powiatu może wprowadzić zmiany w porządku bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu rady. Po czym przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za wycofaniem z porządku obrad pkt 15 głosowało 3 
radnych, 7 było przeciw, od głosu wstrzymało się 3 radnych.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:3 
Drozdowski Ryszard, Heinze Marek, Pawłowski Tadeusz. 

PRZECIW: 7 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, 
Kośmider Grażyna, Popielas Piotr. 

WSTRZYMUJE SIĘ: 3 
Moryson Jakub, Sidor Roman, Sperzyński Adam.  

NIEOBECNI: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–stwierdził, że Rada odrzuciła wniosek.   

Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu-powiedziała, że w tym momencie wniosek Radnego 
Krzysztofa Kołeczko jest bezprzedmiotowy i nie podlega głosowaniu.  

Tadeusz Pawłowski Radny-poprosił o zmianę nazwy Stanowiska poprzez wykreślenie jego 
nazwiska.   

Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu-wyjaśniła, że jest to Stanowisko Rady Powiatu 
Rawickiego natomiast Radny Pawłowski wnosił uwagi do pierwotnego Stanowiska, w związku 
z czym status zostanie wycofany.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.        
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXIII Sesji.  
4. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego  

w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław na 2024 rok 

na opracowanie ,,Strategii zrównoważonej mobilności miejskiej dla Gminy Pakosław". 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Rawickiego na lata 2024 – 2034. 
8. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2024 rok. 
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9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz 
ochrony osób doznających przemocy domowej w Powiecie Rawickim na lata 2024 - 2030. 

10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku Powiatu Rawickiego za 2023 rok. 

11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Rawicki zadań z zakresu administracji 
rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu 
Rawickiego. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Rawicki w 2023 r. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Jutrosin zadania własnego 
Powiatu Rawickiego z zakresu oświaty, polegającego na założeniu i prowadzeniu 
publicznego liceum ogólnokształcącego dla dorosłych. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie 
dla Wielkopolski 2021-2027, Priorytetu 5 Fundusze Europejskie wspierające społeczną 
infrastrukturę dla Wielkopolan, Działania 5.1 Poprawa równego dostępu do wysokiej 
jakości kształcenia, szkolenia i uczenia się przez całe życie poprzez wsparcie infrastruktury 
edukacyjnej. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie Stanowiska dotyczącego reparacji, odszkodowań i 
zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 
późniejszej okupacji na terenie Powiatu Rawickiego. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok. 
17. Wolne głosy i wnioski. 
18. Zakończenie. 

3. Przyjęcie protokołu z LXIII sesji. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–poinformował, że protokół z LXIII sesji Rady Powiatu 
Rawickiego Radni otrzymali drogą elektroniczną, był wyłożony do publicznego wglądu w 
Starostwie Powiatowym. Nie wniesiono do niego poprawek lub uzupełnień. Przystąpił do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z LXIII sesji. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem protokołu nr LXIII głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, , Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–stwierdził, że Rada przyjęła protokół z LXIII sesji.  

4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–poprosił Pana Adama Sperzyńskiego Starostę Rawickiego, 
o przedstawienie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 
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Adam Sperzyński Starosta Rawicki-przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik nr 2 do 
protokołu. Ponadto przedstawił prezentację z bieżącej działalności powiatu w okresie 
międzysesyjnym, stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.  

Tadeusz Pawłowski Radny-w kwestii obchodów rocznic Powstania Wielkopolskiego w 
Warszawie powiedział, że pierwszy raz było na 90-lecie i wówczas po raz pierwszy delegacja z 
Rawicza brała udział w tych uroczystościach.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki-wszystkie powstania były ważne dla Polski, jednak dla nas 
Wielkopolan to było najważniejsze bo zwycięskie. Z przykrością stwierdza, iż w mediach 
ogólnopolskich nie pojawiła się żadna wzmianka o tym.  

Grażyna Kośmider Radna-w ostatnim czasie na terenie powiatu swoją działalność rozwinęły 
Koła Gospodyń Wiejskich, co bardzo cieszy. Docenia fakt, że kobiety wiejskie zostały 
zaproszone na Forum Kół Gospodyń Wiejskich, które to Forum po raz pierwszy zostało 
zorganizowane na naszym terenie. W Radzie Powiatu zasiadają tylko dwie kobiety i przykro jej, 
że zostały pominięte a chętnie spotkałyby się z innymi kobietami. Spotkanie takie byłoby 
okazją do poszerzenia wiedzy i nawiązania kontaktów z Członkiniami Kół.  

Adam Sperzyński Starosta Rawicki-wyjaśnił, że organizatorem Forum był Marszałek 
Województwa Wielkopolskiego, my udostępniliśmy salę i zaproponowaliśmy część 
artystyczną. Dodał, iż przekaże postulat Radnej Panu Marszałkowi. 

Grażyna Kośmider Radna-jest to głos kobiet, które chciałyby być słyszalne. Zachęcała aby 
kobiety wchodziły do samorządów a nie były pomijane. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-podziękował i przeszedł do punktu kolejnego porządku 
obrad. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła 
żadna interpelacja. 

6. Podjęcie Uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław na 
2024 rok na opracowanie ,,Strategii zrównoważonej mobilności miejskiej dla Gminy 
Pakosław". 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, Pan 
Jarosław Trawka Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg szczegółowo omówił go na 
posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia 
przystąpiono do głosowania.                 

                     
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/483/24 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław na 2024 rok na 
opracowanie ,,Strategii zrównoważonej mobilności miejskiej dla Gminy Pakosław", głosowało 
13 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
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Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Rawickiego na lata 2024–2034. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali. 
Został rozpatrzony na posiedzeniach Komisji Rady i Zarządu. Poprosił Panią Barbarę Nogę 
Skarbnika Powiatu, o omówienie projektu uchwały. 

Barbara Noga Skarbnik Powiatu–powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Rawickiego dokonano w latach 2024-2034. W roku 2024, 2025 i 2026 zmieniono 
dochody, wydatki i przychody. Natomiast w 2025 roku w związku z przewidywanym 
przystąpieniem do realizacji projektu unijnego wprowadzono kredyt w kwocie 1.500.000,00 zł 
do spłaty w latach 2026-2034. Powiat Rawicki otrzymał dofinansowanie na projekt 
„Cyberbezpieczny Samorząd” i to przedsięwzięcie zostało wprowadzone po stronie wydatków 
bieżących i wydatków majątkowych. W jednym zadaniu zmieniono nazwę z „Przebudowy 
drogi” na „Rozbudowę drogi”. Z kolei zadanie „Przygotowanie wniosku aplikacyjnego i 
studium wykonalności” przeniesiono do wydatków jednorocznych, w związku z czym zdjęto z 
przedsięwzięć. Zwiększono nakłady finansowe w zadaniu „Budowa infrastruktury rowerowej 
jako alternatywny sposób komunikacji na terenie powiatu rawickiego – etap III” o wkład 
własny w roku 2025. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-podziękował a wobec nie wniesienia pytań i uwag 
przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/484/24 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Rawickiego na lata 2024–
2034, głosowało 13 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
8. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że projekt uchwały Państwo radni otrzymali. 
Został rozpatrzony na posiedzeniach Komisji Rady i Zarządu. Poprosił Panią Barbarę Nogę 
Skarbnika Powiatu, o omówienie projektu uchwały. 

Barbara Noga Skarbnik Powiatu–powiedziała, że w 2024 roku dochody zwiększono o 
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723.219,87 zł, wydatki o 1.279.861,38 zł, przychody zwiększono o 556.641,51 zł. Wnioski 
kierowników jednostek organizacyjnych w zakresie dokonanych zmian, szczegółowo omówione 
zostały na posiedzeniach komisji.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady-podziękował a wobec nie wniesienia pytań i uwag 
przystąpiono do głosowania. 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/485/24 
w sprawie dokonania zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok głosowało 13 radnych, uchwała 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
9. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy 
domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej w Powiecie Rawickim na lata 
2024 - 2030. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz z Programem radni 
otrzymali, Pani Ewa Szczepaniak Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
szczegółowo omówiła go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do Programu lub 
projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania.                 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/486/24 
w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej oraz ochrony osób 
doznających przemocy domowej w Powiecie Rawickim na lata 2024 - 2030, głosowało 13 
radnych, uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
10. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Rawickiego za 2023 rok. 
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Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali, Pan Marcin Stoiński Główny Specjalista Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania 
Kryzysowego szczegółowo omówił go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do 
sprawozdania i projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania.                 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/487/24 
w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu 
Rawickiego za 2023 rok, głosowało 13 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
 
11. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Rawicki zadań z zakresu 
administracji rządowej związanych z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na terenie 
Powiatu Rawickiego.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, Pan 
Tomasz Szajerka Starszy Inspektor Biura Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 
szczegółowo omówił go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały 
a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania.                 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/488/24 
w sprawie przyjęcia przez Powiat Rawicki zadań z zakresu administracji rządowej związanych 
z przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej na terenie Powiatu Rawickiego, głosowało 13 
radnych, uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 

12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Rawicki w 2023 r. 
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Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, Pani 
Katarzyna Łęcka Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju szczegółowo omówiła go na 
posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia 
przystąpiono do głosowania.                 

      W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/489/24  
w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Rawicki w 2023 r., głosowało 13 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie przekazania do realizacji Gminie Jutrosin zadania własnego 
Powiatu Rawickiego z zakresu oświaty, polegającego na założeniu i prowadzeniu 
publicznego liceum ogólnokształcącego dla dorosłych.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, Pani 
Katarzyna Łęcka Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju szczegółowo omówiła go na 
posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia 
przystąpiono do głosowania.                 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXVI/490/24 
w sprawie przekazania do realizacji Gminie Jutrosin zadania własnego Powiatu Rawickiego z 
zakresu oświaty, polegającego na założeniu i prowadzeniu publicznego liceum 
ogólnokształcącego dla dorosłych, głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, uchwała 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:12 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski Tadeusz, Popielas Piotr, 
Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 
Jagodziński Maciej. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 
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14. Podjęcie Uchwały w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Fundusze 
Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027, Priorytetu 5 Fundusze Europejskie wspierające 
społeczną infrastrukturę dla Wielkopolan, Działania 5.1 Poprawa równego dostępu do 
wysokiej jakości kształcenia, szkolenia i uczenia się przez całe życie poprzez wsparcie 
infrastruktury edukacyjnej. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, Pani 
Katarzyna Łęcka Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju szczegółowo omówiła go na 
posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia 
przystąpiono do głosowania.                 

                       
W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/491/24 
w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 
2021-2027, Priorytetu 5 Fundusze Europejskie wspierające społeczną infrastrukturę dla 
Wielkopolan, Działania 5.1 Poprawa równego dostępu do wysokiej jakości kształcenia, 
szkolenia i uczenia się przez całe życie poprzez wsparcie infrastruktury edukacyjnej, głosowało 
13 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA:13 
Ceglarek Wiesław, Drozdowski Ryszard, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński 
Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Pawłowski 
Tadeusz, Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie Stanowiska dotyczącego reparacji, odszkodowań i 
zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz 
późniejszej okupacji na terenie Powiatu Rawickiego. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, Pani 
Izabela Sarnowska szczegółowo omówiła go na posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania 
do projektu uchwały. 

Tadeusz Pawłowski Radny-powiedział, że na posiedzeniach Komisji w grudniu Radni otrzymali 
projekt Apelu, który zawierał błędy ortograficzne, stylistyczne, merytoryczne i urągał 
przepisom prawa. Powiat nie jest podmiotem politycznym a przez cztery i pół roku udało się 
powiatowi unikać tematów politycznych. Postanowił projekt Apelu przeredagować aby był 
merytorycznie poprawny i stylistycznie do przyjęcia. Projekt ten przekazał Przewodniczącemu 
Rady oraz Zarządowi i w dniu dzisiejszym ta treść jest poddana pod głosowanie. Jego zdaniem 
Apel ten do końca obecnej kadencji nie powinien być przez Radę Powiatu procedowany, 
ponieważ ma charakter polityczny.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady–podziękował a wobec nie wniesienia innych uwag 
przystąpiono do głosowania.         

      W głosowaniu uczestniczyło 13 radnych. 

Za przyjęciem Uchwały Nr LXIV/492/24 
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w sprawie Stanowiska dotyczącego reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, 
jakie Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na terenie Powiatu 
Rawickiego głosowało 8 radnych, 2 było przeciw było, 3 wstrzymało się od głosu, uchwała 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne:  
ZA: 8 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Jagodziński Maciej, Junory Karol, Kołeczko Krzysztof, 
Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Popielas Piotr. 

PRZECIW: 2 
Drozdowski Ryszard, Pawłowski Tadeusz. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3 
Heinze Marek, Sidor Roman, Sperzyński Adam. 

Nieobecni: 4 
Gilewski Jacek, Matysiak Paweł, Osiecki Radosław, Węcłaś Szymon. 

16. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2023 rok. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że zgodnie z § 59 Statutu Powiatu Rawickiego 
(Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2018 r., poz. 8184 z późn. zm.) Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji składa Radzie Powiatu Rawickiego sprawozdanie ze swojej działalności w terminie do 
30 stycznia każdego roku. O przedstawienie sprawozdania poprosił Pana Krzysztofa Kołeczko 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Krzysztof Kołeczko Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji–przedstawił 
sprawozdanie stanowiące załącznik nr 14 do protokołu.  
Roman Sidor Przewodniczący Rady–wobec nie wniesienia pytań i uwag do sprawozdania 
przeszedł do punktu kolejnego porządku obrad. 

17. Wolne głosy i wnioski.  

Roman Sidor Przewodniczący Rady – zapytał, czy poza tematyką dzisiejszego posiedzenia radni 
mają inne pytania lub uwagi a wobec ich nie wniesienia powiedział, że o terminie kolejnej sesji 
Rady Powiatu Rawickiego Państwo Radni zostaną poinformowani.  

18. Zakończenie. 

Roman Sidor Przewodniczący Rady – zamknął LXIV sesję Rady Powiatu Rawickiego.  

 

Przewodniczący Rady 

Protokołowała:             (-)Roman Sidor 

podinspektor                     

(-)Zofia Rogala    


